

一场惊险的穿越之旅,探寻张家界千古传奇。高科技 古文物,亲触大湘西神秘文化。 位于武陵源的大湘西记忆 博览馆近日揭开神秘面纱。张家界作家、网红 米米七月

这是张家界首部大型室内行进式沉浸体验秀。博物馆拥有 万件湘西民间珍贵藏品,首创数字艺术情景展演新形式,运用 魔幻剧场、3D投幕、VR轨道车、地震平台、全息舞台等多种 尖端多媒体技术,精心打造十个现代多媒体展演厅,复活湘西 不同时代的历史面貌,生动演绎湘西独特的民俗文化、巫楚文 化、祭祀文化、战争文化,让来访者身临其境地感受湘西灿烂 文明与文化传承。

小熊 摄

Glance at the Millennium

A thrilling through-journey explores the eternal legend of Zhangjiajie。 High-tech resurrected ancient cultural relics touch the mysterious culture of Western Hunan. The Great Xiangxi Memory Expo in Wulingyuan has recently unveiled the mysterious veil。 Zhangjiajie writer and internet celebrity Mimi July was invited to check in.

This is the first large-scale indoor walking immersive experience show in Zhangjiajie. The museum has ten thousand of valuable folk collections of Western Hunan, pioneering a new form of digital art scene performance, using various most advanced multimedia technologies such as magic theater, 3D projection screen, VR rail car, seismic platform , holographic stage , etc. , to carefully create ten modern multimedia show halls, resurrecting the historical features of Western Hunan in different eras, vividly interpreting the unique folk culture, Wuchu culture, sacrificial culture, and war culture of Western Hunan, so that the visitors experience the splendid civilization and cultural heritage of Western Hunan.

投稿邮箱: 314706392@qq.com



近日,长沙岳麓蓝天、湘西曙光、张家界山地救援队的队员来到 茅岩河景区进行救援演练。两天时间,他们先后模拟落水、翻舟等水 上系统救援。

Recently, members of Changsha Yuelu Lantian, Xiangxi Shuguang and Zhangjiajie Mountain Rescue Team came to Maoyanhe River Scenic Area to conduct rescue exercises. In two days, they simulated the rescue of water systems such as falling into the water and overturning a boat,

Photo by Wei Paocai



,桑植县五道水镇芭茅溪村特举办了一场民族团结 。图为你追我赶的撑船比赛。

碧雷 摄

double festival , a national unity national fitness meeting was held in Bamaoxi Village, Wudaoshui Town , Sangzhi County。 The picture shows the punting game。



在景区只能看风景? 双节 期间,武陵源中湖阳戏剧团的艺术 家们来到十里画廊,为游客呈现了一道别致的地方非遗文化大餐。

邓道理 摄

Can only see the scenery in the scenic area? During the Double Festival , artists from Wulingyuan Zhonghuyangxi Drama Troupe came to Long Gallery (Ten-mile Natural Gallery ) to present a unique local intangible cultural feast for tourists.

Photo by Deng Daoli